
Woordje van de voorzitter

Beste inwoners,

Het is de eerste keer dat ik mij in het huis-aan-huisblad tot jullie 
richt als nieuwe voorzitter van N-VA-afdeling Haaltert. Dat is een 
hele eer. Ik ben dankbaar dat onze leden mij die functie hebben 
toebedeeld. Ik zal mijn taken vol enthousiasme uitvoeren.

Een positieve terugblik
Rond de jaarwisseling blikken we eventjes terug. We kregen veel  
te verduren op lokaal vlak, maar de gemeente zette ook heel wat 
stappen voorwaarts in haar ontwikkeling. Het Vondelhof werd  
feestelijk geopend en het Hoombos aangeplant. Er kwamen  
meerdere veilige fietsverbindingen en een cultuurmarkt. Onze  
mandatarissen leveren dus prima werk. Natuurlijk willen we dat  
het allemaal sneller kan, maar langzaamaan komen we er. Er zijn  
in 2023 een pak nieuwe projecten op til: de heraanleg van het  
Sint-Goriksplein, de ontwikkeling van de sportsite aan Den Dreef,  
de heraanleg van de Ninovestraat en het voorzien van veilig  
onderdak voor de jeugdbewegingen. 

Minder goed nieuws
Op federaal vlak was het een heel ander verhaal. De regering hangt 
met haken en ogen aan elkaar en zit in de wurggreep van Groen.  
Ze slaagt er maar niet in om de wensen van de Vlamingen te verwe-
zenlijken. We vragen betaalbare, beschikbare en duurzame energie. 
Onze economie en werkgelegenheid moeten gevrijwaard blijven. De 
gezondheidszorg moet op peil blijven en de inflatie beperkt.

Tijd voor verandering
Het is tijd voor het confederale model. Dan kunnen zoveel mogelijk 
homogene bevoegdheidspakketten samen met de financiële  
middelen naar Vlaanderen overgedragen worden.

Onze bestuursleden en ik wensen jullie 
een gezond en gelukkig nieuwjaar toe! 
We kijken uit naar een jaar vol  
vriendschap en saamhorigheid.  
Laten we daarop klinken. Proost!

Stefan Andries, voorzitter



Opnieuw leven in het stationsgebouw?
De mogelijkheid om eigenaar van ons stationsgebouw te worden, deed zich voor en die kans grepen we. We brachten samen met 
de Haalterse fotoclub ISO9450 het stukje onroerend erfgoed weer tot leven. 

De sfeer opsnuiven
Er zijn fotopanelen met stationstaferelen te bewonderen. 
Ze staan voor de ramen en deuren op de gelijkvloerse 
verdieping van het stationsgebouw in Haaltert. De pane-
len zijn zo realistisch dat het net lijkt alsof de bezoekers 
binnen en buiten gaan.

Herbestemming
Het gebouw zal binnenkort een andere bestemming krij-
gen als gemeentelijk gebouw. Totdat het renovatiedossier 
rond is, kunnen nieuwsgierigen nog 
gaan kijken naar de fotopanelen. 
Op die manier houden we de buurt 
levendig en voorkomen we  
vandalisme.

Mark Beelaert
Fractievoorzitter en raadslid

Dachten jullie ook dat die mensen in het gebouw staan?

Woordje van de burgemeester
Beste inwoners,

Van een fijne nazomer gingen we vlot over naar de herfst en 
winter.

Druk programma
Onze afdeling heeft een druk programma achter de rug. We 
waren aanwezig op tal van evenementen. Ook dit jaar zetten 
we een bloemetjesactie op poten en die werd door meer 
mensen dan ooit gesmaakt. 

Grote uitdagingen
Vlaming zijn, is een bewustzijn. Het is een manier van leven 
die ons doet beseffen dat we voor grote uitdagingen staan. 
Die uitdagingen zijn er niet alleen in Vlaanderen in het alge-
meen, maar ook dichter: in onze gemeente.

We blijven inzetten op de strategische doelstellingen uit ons 
meerjarenplan. We kunnen jullie verzekeren dat we goed op 
schema zitten. We doen ons best om van Haaltert een betere 
plaats te maken om te wonen en te werken. Een plaats waar 
jullie kunnen genieten van het leven. Een Haaltert dat voor 
ieder van ons beter is.

Veranderingen
Een greep uit de veranderingen die er al gebeurd zijn in onze 
gemeente en andere die er nog zullen komen:

•    De plannen voor het vernieuwen van het Sint-Goriksplein 
krijgen vorm.

•    Verfraaiingen voor de ramen en deuren van het station van 
Haaltert doen de buurt heropleven.

•    Kinderen kunnen sinds vorige zomer genieten van nieuwe 
speelpleinen.

•    Elke jeugdbeweging in Haaltert krijgt een thuis.
•    Het erfgoedbord aan het station van Ede werd ingehuldigd.
•    We herstellen onze straten en rioleringen gestaag.
•    De bouw van de nieuwe sportsite aan Den Dreef zit op 

schema.

Een babbeltje
We zien jullie graag in onze lokale horeca of vereningen om 
eens te babbelen of om kleine problemen te bespreken. Als 
iemand van jullie een hongertje voelt opkomen of een droge 
keel heeft, twijfel dan niet. Door de energiecrisis steunen  
jullie op die manier trouwens onze horeca en verenigingen.  
Zij kunnen jullie hulp goed gebruiken.

Ik wens jullie alvast een fijne start 
van 2023 met veel enthousiasme en 
een goede gezondheid!

Veerle Baeyens
Burgemeester

burgemeester@haaltert.be

haaltert@n-va.be

2 HAALTERT



Nog meer speelplezier voor onze kinderen
Jaarlijks worden de speeltuigen in onze gemeente gecontroleerd. Dit jaar werden op elf locaties speeltoestellen vervangen,  
vernieuwd of aangepast.

Waar dan?
We vernieuwden de toestellen in het Warandepark en Vondelhof volledig. In het 
speelbos van onder andere Heldergem, Ede, Terjoden en De Kouter vervingen we 
speeltuigen of pasten we ze aan, zodat ze voldoen aan de huidige normen.

Nieuwsgierig?
Via de uitgebrachte speelkaart vinden jullie perfect waar het avontuur op jullie staat 
te wachten. Ga, geniet en ontdek! Buiten spelen en op avontuur gaan, maakt kinderen 
gezonder en creatiever. En ja, ook op winterdagen is er gegarandeerd speelplezier.

Marc De Schutter
Raadslid

Een thuis voor elke  
jeugdbeweging 
We willen een gezinsvriendelijke gemeente zijn, die  
kinderen centraal stelt. Daarom zorgen we ervoor dat  
elke jeugdbeweging een thuis krijgt.

Het belang van jeugdbewegingen
Jeugdbewegingen zijn een groepsgebeuren: kinderen doen er op 
een speelse manier sociale vaardigheden op. Ze leren er respect 
te hebben voor elkaar, samen te werken en te luisteren, zodat ze 
vlot met anderen overeenkomen.

Investeringen
We investeren bewust in een thuis voor elke jeugdbeweging.  
Die plaats moet gezond en veilig zijn.

•    KSA Denderhoutem kreeg een gebouw in 2018 tot haar be-
schikking via erfpacht. Ze mogen het 99 jaar lang gebruiken. 
De inrichting werd afgewerkt met bijkomende subsidies.

•    De splinternieuwe gebouwen van de twee KSA-groepen in 
Haaltert zijn bijna klaar. We hebben samen met de VZW De 
Jeugd van Lut en Jan en de KSA geïnvesteerd in de toekomst 
en een thuis.

•    KLJ Kerksken vond recent via het lokaal bestuur een nieuwe 
locatie. Aan de site Noens komt een nieuw gebouw in samen-
werking met de sociale huisvestingsmaatschappij.

Een warm thuisgevoel
Iedere jeugdbeweging heeft nu een thuis. We zijn terecht trots 
op die mooie realisatie. Het ging mis-
schien niet altijd even gemakkelijk, maar 
door samenwerken, kunnen ook moeilijke 
opdrachten tot een goed einde gebracht 
worden.

Veerle Baeyens
Schepen van Jeugd

Sabine De Coninck
Raadslid

Veel 
plezier!

Elke jeugdbeweging verdient een thuis.
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In de kijker: de daensistische beweging
Op initiatief van Erfgoedcel Denderland en het Priester Daensfonds kwam in het voorjaar van 2022 het project Daens in 
Denderland tot stand. Het lokaal bestuur van Haaltert hielp daaraan enthousiast mee. We plaatsten in onze vier gemeenten op 
een openbare locatie een duurzaam infobord. Daarop zijn opvallende !guren uit de daensistische periode te zien of werd een 
bijzonder feit in de kijker geplaatst.

Denderhoutem
Het project ging op 24 april 2022 van 
start met de onthulling van een erfgoed-
bord voor advocaat van het volk Aloïs 
De Backer. Dat bord is te bewonderen op 
het Trek Mariaplein in Denderhoutem. 
Daarop volgde een academische zitting 
in De Spot. Frans-Jos Verdoodt hield er 
een gelegenheidstoespraak die vooral 
de rol van de Roelanders belichtte. Zij 
kunnen namelijk als de grondleggers van 
de daensistische beweging beschouwd 
worden.

Heldergem
Op Tweede Pinksterdag werd het erf-
goedbord in Heldergem aan het HOC 
De Fransman officieel ingehuldigd. Het 
bord verwijst niet alleen naar het lot 
van de seizoensarbeiders en de slechte 

werkomstandigheden, maar ook naar 
Frédéric Raes uit Heldergem. Hij legde 
met zijn publicaties de grondslag voor de 
daensistische ideologie.

Haaltert
In Haaltert werd een erfgoedbord 
geplaatst dat gewijd is aan de kiesstrijd 
tussen baron De Sadeleer en Daens. Het 
is te bewonderen in de voortuin van het 
Warandehuis, waar de baron woonde. De 
inhuldiging vond plaats op 18 september 
2022 bij de opening van de cultuurmarkt 
in en rond de Warande.

Kerksken
Het bord in Kerksken staat vlakbij de 
kerk, op enkele meters afstand van het 
beeld van de Jeneverdrinkers. Het biedt 
een blik op de erbarmelijke situatie van 

de textielarbeiders in de plaatselijke 
fabriek en de moeilijke lijstvorming voor 
de verkiezingen van 1894.

Ook in andere gemeenten
Het project is ook uitgerold in verschil-
lende gemeenten rondom ons. Er komt 
een fietsroute die de plaatsen met elkaar 
verbindt. Het verhaal achter alle te 
bezichtige plaatsen zal als podcast te be-
luisteren zijn via QR-codes. De Vlaamse 
geschiedenis is dus vereeuwigd en be-
waard voor de toekomstige generaties.

Paulette Looze
Penningmeester  

en voorzitter  
gemeenteraad

Kom de nieuwe 
erfgoedborden 

ontdekken!

www.n-va.be/haaltert



Laat die fietswimpels maar wapperen!
De Dag van de Jeugdbeweging vond dit jaar plaats op 21 oktober. 

Iedereen die in uniform naar school kwam, kreeg van het 
lokaal bestuur een duurzame attentie: een fietswimpel. De 
Haalterse scholieren kunnen nu een heel jaar lang trots tonen 
dat ze lid zijn van een jeugdbeweging.

Nico Roelandt
Raadslid

Grote en kleine werken in onze straten
Het blij" een prioriteit in ons beleid om grote en kleine wegen te 
verfraaien en te verbeteren. Een overzicht:

Nieuwe sportsite
We willen in 2023 starten met de aanleg van een nieuwe 
sportsite met sporthal aan Den Dreef in Haaltert. Ze biedt 
plaats aan heel wat sportievelingen en krijgt een ruime  
parking. Met de !ets komen, is natuurlijk ook een optie.

Sportsite
Er worden niet alleen een sporthal, kunstgrasveld, looppiste en 
fietsbehendigheidsparcours voorzien, maar ook een multifunc-
tioneel sportterrein.

Sportzalen
De sporthal wordt naast de bestaande cafetaria gebouwd. Ze zal 
bestaan uit verschillende sportzalen zoals een polyvalente zaal 
en een zaal voor gevechtssporten.

Fietsroute 
Fietsliefhebbers zullen hun hartje kunnen ophalen aan de 

nieuwe fietsroute. Die verbindt het centrum van Haaltert met 
de fietssnelweg langs de spoorlijn. 

Kortom
Het terrein wordt omgetoverd tot een 
oase van sport, spel, rust en natuur. 
Iedereen zal ervan genieten!

Het verbeteren van onze 
voetwegen is een prioriteit: we 
pakten de voetweg achter de 
Pluimstraat in Haaltert aan. 

De parking aan de achterkant 
van de sporthal werd volledig 
vernieuwd. 

De Kerkweg in Kerksken is nu 
de droom van elke kwetsbare 
weggebruiker. Fiets of wandel 
dus zeker eens van ‘den Berg’ 
naar ‘den Slekkendries’.

Ook de kleinste wegjes zoals 
de Pastorijweg Atom worden 
verbeterd.

Dag van de Jeugdbeweging

Tom Sorgeloos, schepen van Sport

Bart Welleman 
Schepen van Openbare 

Werken en Verkeer
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FEDERALE BEGROTING
VAN REGERING-DE CROO IS 
ALLERSLECHTSTE VAN EUROPA

Premier De Croo belazert ons met foute cijfers. Daarvoor moest
zelfs zijn eigen staatssecretaris wijken. De feiten zijn nochtans 
helder: België heeft de allerslechtste begrotingscijfers van de 
hele eurozone. Alle broodnodige hervormingen rond de 
arbeidsmarkt en pensioenen blijven uit.” 

“

Sander Loones
N-VA-Kamerlid

Matthias Diependaele
Vlaams minister van Begroting

BEL FRA SVK IT SPA EMU NED SVN DUI FIN OOS GRI POR LUX ZWE DK ZWI IER NOR
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Verwacht begrotingssaldo in 2024

VLAANDEREN WÉL OP WEG NAAR
BEGROTINGSEVENWICHT IN 2027

In de Vlaamse begroting geen ‘materiële fouten’ zoals in de federale! 
De Vlaamse Regering zet koers naar een begrotingsevenwicht in 2027. 
We zijn verantwoordelijke politici. Daarom weigeren we de miserie van 
vandaag door te schuiven naar de generaties van morgen. We hebben
de moed om moeilijke problemen nu op te lossen.”

2022 2023 2024 2025 2026 2027

Saldo na correcties begrotingsdoelstelling

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE
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Evolutie Vlaamse begroting


